
Ledarträff 19 januari kl. 17.00 
Plats: Bergslätt 
Närvarande: Tobias P, Josefin B, Sofia E, Malene J, Sara N, Anna E, Paulina E, Malin S, 
Johanna H, Malin A, Daniel L, Dennis L, Alexander R, Erik K, Sandra A, Morgan K, Henrik, 
Maria L, Sabina A, Sara M, Johanna J, David HP, Johan J, Klara N, Patrik K 
 

1. Representanter i ungdomssektionen 
Vi behöver fylla på med personer i sektionen. Kan vara bra att ha med någon ledare i 
sektionen för att få med ledarperspektivet på våra möten. Den personen behöver inte 
ta andra uppdrag i sektionen eftersom den redan har ledaruppdraget. Har man 
personer som kan tänka sig att ställa upp så hör man av sig till Johan. 
 
 

2. Cupkommittén 
Cupkommittén behöver påfyllning av personer. I dagsläget är man ca 10 personer. 
Sara Nyström avgår. Alla lag som är med på sommar- och vintercupen ska ha med 
en representant. Alla lag från 8 år kan delta. Idag är varje lag utom ett eller två 
representerat. Behovet av folk är störst på vintercupen. På planeringsmötena kanske 
man inte behöver vara fler personer men man behöver vara fler personer under 
cuperna som hjälper till med bl a kiosk. Man skulle kunna kolla om kioskkommittén  
kan vara mer behjälpliga under cuperna. Vi kan också se om vi kan få in fler föräldrar 
som stöttar upp.  
Svenska fotbollsförbundets regler om futsalspel är: 
● 3 mot 3 med sarg (U7-U8)   
● 4 mot 4 med sarg (U9-U10)  
● 4 mot 4 (U11-U12)  
● 5 mot 5 (U13-U15)   
Åldersklasserna inom parentes utgår från den ålder man fyller efter årsskiftet 
innevarande säsong.  
Föreningen har en sarg för spel 3 mot 3. Vi måste snart in med anmälan om dessa 
cuper. Cuperna går i dagsläget med vinst.  

 
3. Idrottsskolan  

Det finns ett förslag om att tillsätta en separat arbetsgrupp med representanter från 
ungdomslagen som arrangerar idrottsskolan. Man kan tänka att ungdomslagen 
antingen har en representant i denna grupp eller en representant i 
ungdomssektionen då det kan vara svårt att få med en representant från varje lag till 
båda grupperna. Idrottsskolan gäller åldrar 7-13 år så dessa lag behöver vara 
representerade. Kanske ska vi gå tillbaka till att köra ren fotbollsskola där vi tar 
Svenska fotbollsförbundet koncept vilket gör att det är lättare att driva och vi behöver 
ingen arbetsgrupp på samma sätt. Fotbollsskolan blir dock dyrare än idrottsskolan.  

 
4. Byte av matchställ 

P16/17 Behöver nytt ställ. 
F14/15 Behåller sitt ställ men behöver komplettera. 
P14/15 Kan kanske ta det röda om de själva behöver skicka sitt ställ till yngre lag. 
Eller så kan de ha det röda stället som reservställ. Kan även behålla sitt nuvarande 
blå ställ för det verkar passa ett år till. 



F13 Behöver större ställ. 
P13 Skulle kunna ha det ställ som P14 hade ifjol och i så fall lämna ifrån sig sitt 
nuvarande. 
F11/12 Behåller sitt nuvarande mörkblåa ställ. 
P12 Har haft samma ställ i två år. Shortsen är korta men tröjorna är ok.  
P11 Behåller sitt nuvarande ställ. 
F9/10 Behåller nuvarande ställ. 
P10 Behåller sitt nuvarande mörkblåa ställ, men saknar 3 dräkter. 
P9 Skulle behöva ett nytt men i värsta fall kan det gå. Det är främst shortsen som är 
korta. Kompletteras med storlek 140. 
F7/8 Har inga dräkter alls men behöver. 
P7/8 Har inga dräkter alls men behöver. 
 

5. Fotbollsföräldrar 
Föräldar till barn i laget som kan stötta med saker som inte rör träning och match. Till 
exempl att gör scheman över kiosk och tvätt. Scheman när vi ska bemanna cuper. 
Hjälpa till med försäljningar, t ex Newbody. En fråga att ta upp på lagens respektive 
föräldramöten. 
 

6. Övriga frågor 
- Om man inte nyttjar sina tider i bollhallen är det bra om man meddelar detta till Jonny 

Larsson så öppnar han upp för bokning av andra aktiviteter. Detta kan ske vecka för 
vecka beroende på t ex väder. 

- Man ser ett behov av att hålla nere föreningens kostnader. Stor osäkerhet kring 
countryn som förut varit en stor inkomst vilket gör att vi behöver dra in pengar på 
annat eller minska våra kostnader. 

- Föreningen kommer inte att betala för DFF:s aktiviteter. Detta kommer ligga på 
vårdnadshavare. De öppna träningarna är gratis. Går man hela vägen med enskilda 
uttagningar kan det bli kostnader på uppemot 20-25 000. Man börjar gå på samlingar 
när man är 13 år. Mer information om detta finns på DFF:s hemsida. Föräldrarna 
måste själva anmäla sina barn till detta.  

- Johanna har skickat ut om anmälan till serier. Detta ska anmälas senast 31 januari. 
- Nu finns det möjlighet att gå tränarutbildningar. Dessa är gratis. Patrik poängterar att 

detta är väldigt bra utbildningar att gå. 
- Träningsavgiften kommer att ändras från det året man fyller 16 år. 
- Städning av Bergslätts omklädningsrum kan bli en uppgift för föreningens 

medlemmar istället för att lägga ut detta på en städfirma. Detta har varit en kostnad 
på ca 30 000 under 2024. Städning sker varannan vecka. 

- Lagkassor - får vi ha dessa? Det får man men man får inte sälja under de perioder 
som föreningen har försäljning, t ex under Newbody-perioden.  

- Vid utlån av spelare mellan lag är det ledarna som avgör vilka som är mogna för 
detta. Även de spelare som har tränat med äldre lag har förtur. Spelaren måste 
bedömas klara av att spela med de äldre. 
 

7. Fördelning av träningstider på SJB Arena 
Tiderna gäller från och med 20 januari. P7/8 och F7/8 vill inte ha någon träningstid på 
konstgräset. Fördelningen av tiderna skedde denna gång enligt principen att äldsta 
laget valde först. Sedan gick man i åldersordning och lät flicklaget i varje åldersgrupp 



välja före pojklaget. Nästa gång får pojklagen välja före flicklagen. Det bästa är om 
man lägger sina träningsmatcher på sina träningstider. Ett alternativ är att lägga 
matcher efter seniorernas träning på lördagar. Dessa är slut kl 13.00.  
Lagens tider inomhus kvarstår ända tills vi fördelar nya tider.  

/Klara Noaksson 


